
English Version： 

 
International Forum on Land Degradation, Soil Conservation and Sustainable Development, 2021 
(LASOSU2021). 
 
The 2030 Agenda for Sustainable Development, adopted by all UN Member States in 2015, 
provides a shared blueprint for peace and prosperity for people and the planet through the 
Sustainable Development Goals (SDGs). The goals call for a deep international collaboration for 
the understanding of the main global problems and the search of strategic solutions, giving great 
importance to environmental questions. In this regard, severe soil degradation (e.g. soil erosion) 
has become one of the most critical phenomena affecting the Earth's surface. The International 
Forum on Land Degradation, Soil Conservation and Sustainable Development, 2021 (LASOSU2021) 
will be held on 21-23 August 2021, in Dalian, China, to provide an avenue for scientists to discuss 
pressing issues on soil loss facing our profession and society. 
 
Hosts: World Association of Soil and Water Conservation, Italian Association of Agricultural 
Engineering, Soil Erosion Division (China Society of Soil and Water Conservation) 
 
Organizers: Dalian University of Technology (China), University of Padova (Italy) 
 
http://lasosu2021.dlut.edu.cn/meeting/index_en.asp?id=2710# 
http://meeting.dlut.edu.cn/meeting/list_en.asp?id=2710&nid=1487 
 
Contacts: 
Professor Xiangzhou Xu (Dalian University of Technology); Phone: +86 411 84708946; E-mail: 
xzxu2018@126.com.  
Professor Paolo Tarolli (University of Padova); Phone: +39 049 8272677; E-mail: 
paolo.tarolli@unipd.it.  
Dr. Pengfei Du (World Association of Soil and Water Conservation); Phone: +86 10 68785769; E-
mail: waswac@foxmail.com.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://lasosu2021.dlut.edu.cn/meeting/index_en.asp?id=2710
http://meeting.dlut.edu.cn/meeting/list_en.asp?id=2710&nid=1487


Chinese version: 
 

2021 年土地退化、水土保持与可持续发展国际论坛

（LASOSU2021） 
 

 
 

2015 年，联合国全体会员国通过了《2030 年可持续发展议程》，通过可持续发展目标

（SDGs），为人类和地球提供了和平与繁荣的共同蓝图。这些目标呼吁进行深入国际合作，

以了解主要的全球问题和寻求战略解决办法，并高度重视环境问题。在这方面，严重的土壤

退化(例如土壤侵蚀)已成为影响地球表面的最严重现象之一。“2021 年土地退化、土壤保

护和可持续发展国际论坛”将于 2021 年 8 月 21 日至 23 日在中国大连举行，旨在为科学家

们提供一个平台，讨论我们行业和社会面临的土壤流失问题。 
 

主办方：世界水土保持学会、意大利农业工程学会土壤流失分会（中国水土保持协会） 

 

组织方： 大连理工大学（中国）、帕多瓦大学（意大利） 
 
http://lasosu2021.dlut.edu.cn/meeting/index_en.asp?id=2710# 
http://meeting.dlut.edu.cn/meeting/list_en.asp?id=2710&nid=1487 
 

1. 大连理工大学 

联系人：徐向舟 教授  
E-mail: xzxu2018@126.com   

电话：+86 411 84708946 

 

2. 帕多瓦大学 

联系人：Paolo Tarolli 教授 

电话：+39 049 8272677  
E-mail: paolo.tarolli@unipd.it  
 

3. 世界水土保持学会 

联系人：杜鹏飞 博士 

电话：+86 10 68785769 
E-mail: waswac@foxmail.com   
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